

**中文介绍:**

济南泛诺化工有限公司,是一家专业研发与生产医药中间体,化工中间体和精细化工产品的高新技术企业。借助于济南市得天独厚的区位,人才,科技和物流优势,泛诺化工不断发展壮大,创造出越来越多的社会和经济效益。

公司所生产的化工中间体以杂环系列中的吡啶化合物,有机硼酸,吡嗪类,吡唑类,噻唑类等为主打产品。医药中间体主要涉及到抗肿瘤,治疗心血管,肝炎等疾病方面。新开发的液晶材料和有机氟化物现已形成了一定的生产规模。泛诺化工与国内多所知名大学联合组建了强大的产品研发中心,不断改进现有技术和产品。同时依托现有技术和生产能力,接受部分产品的定制合成与生产。

为了支持公司产品的研发和生产工作,泛诺化工在济南市医药开发基地建立了近 500 平米的研发实验室,能够完成从小试到中试的研究开发工作。同时公司建立了占地 30 亩的生产基地,工厂拥有 2 个生产车间,1 个成品库,1 个原料库和一套污水处理系统。公司拥有独立的进出口权,在不断完善国内销售的同时,积极开拓国际市场,产品远销欧美,日本,韩国,印度,东南亚等国家和地区。

济南泛诺化工有限公司本着“一诺千金”的经营宗旨,秉承“诚信,优质,专业,双赢”的经营理念,愿与广大国内外客户互惠互利,共谋发展。我们将凭借自身在医药化工领域的丰富经验和良好信誉,为客户提供更多的优质产品和服务。

**Company introduction:**

Jinan Finer Chemical Co., Ltd is established under the support of Jinan city government, so it has many advantages in company credibility, finance safe, product quality control and cargo export. The company is professional to manufacture pharmaceutical intermediate and fine chemical production. It locates in pharma-chem produce base in Jinan high-tech develop zone, and is awarded the title of high-tech. The company registered the logo "Finerchem" which is famous in chemical and pharmaceutical field.

The chemical intermediate mainly refers to electronic chemicals, liquid crystal intermediates, heterocycles series, Pyridine, boric acid, pyrazine, pyrazole, thiazole and so on. The pharmaceutical products mainly are used in the field of anti-cancer, AIDS and hepatitis. In addition, through cooperation with some famous universities, one powerful R&D center was built, which continues to develop competitive new production.

In order to enhance the R&D ability, Finerchem built about 500m<sup>2</sup> laboratory in Jinan pharma-chem produce base, it can realize from small size to pilot-plant experiment. The 40000m<sup>2</sup> factory was built in Heze city where is nearly with Jinan. The factory has two production workshop, one final production storage, one raw materials storage and one set of water treatment. While extensively expanding the domestic sales network, Finerchem energetically explores international markets, the production is exported to Europe, America, Japan, Korea, Southeast Asia, and so on.

Under rich experiences and excellent international reputation, Finerchem becomes a quite influential enterprise in China's pharmaceutical field. Finerchem will firmly takes "faithfulness, high-quality, specialization, mutual-benefits" as company spirit, and adhere to realize "we are professional, we do better". Finerchem sincerely look forward to establishing long good cooperation with our customers from all over the world.